



## Association étudiante de l'Université McGill

*Située sur les territoires traditionnels des collectivités Haudenosaunee et Anishinaabe.*

## Students' Society of McGill University

*Located on Haudenosaunee and Anishinaabe, traditional territories.*

[ssmu.ca](http://ssmu.ca) | (514) 398-6800 | 3600 rue McTavish, Suite 1200, Montréal, QC, H3A 0G3

# REMINDERS ABOUT THE USAGE OF FACILITIES (University Centre)

Dear Event Organizers and Student Groups,

In our shared commitment to maintaining a positive, safe, and well-organized environment within our facilities, we kindly request your cooperation in the following matters:

**Respect for Capacity:** Adhere to designated capacity limits to ensure the safety and comfort of all attendees.

**Furniture Integrity:** Do not remove furniture from the assigned spaces for safety reasons. This is essential to prevent safety hazards and maintain the area's functionality.

**Understand the distinction between your event time and the reserved time:** The event time is when your activity takes place, and the reserved time is allocated for setup/clean up by our staff. Promptly vacate the premises at the end of your scheduled event time.

**Timely Communication:** If there are any changes to your event times or details, promptly inform the Events Department at [internalevents@ssmu.ca](mailto:internalevents@ssmu.ca) and [studentlifeoperations@ssmu.ca](mailto:studentlifeoperations@ssmu.ca). This aids in smooth coordination and assistance.

**Respect for Building Porters:** Our building porters play a crucial role in ensuring our spaces' cleanliness, orderliness, and safety. Disrespect towards them will not be tolerated.

**Assistance during Bookings:** If you need assistance, please call 514-617-0081.

**Questions, Complaints, Inquiries:** For any questions, complaints, or inquiries related to bookings, please contact the Student Life Operations Director at [studentlifeoperations@ssmu.ca](mailto:studentlifeoperations@ssmu.ca).

Disregarding these guidelines and the terms of the booking agreement may result in sanctions. We appreciate your understanding and cooperation in fostering a respectful and safe environment.

Thank you for your commitment to a positive and collaborative community.

SSMU Events



## Association étudiante de l'Université McGill

*Située sur les territoires traditionnels des collectivités Haudenosaunee et Anishinaabe.*

## Students' Society of McGill University

*Located on Haudenosaunee and Anishinaabe, traditional territories.*

[ssmu.ca](http://ssmu.ca) | (514) 398-6800 | 3600 rue McTavish, Suite 1200, Montréal, QC, H3A 0G3

# RAPPEL AU SUJET DE L'UTILISATION DES LOCAUX (Centre universitaire)

Chers groupes étudiants et organisateurs d'évènements,

Puisque nous nous engageons toutes à maintenir un environnement positif, sécuritaire et bien organisé dans nos locaux, nous vous demandons votre coopération avec ce qui suit :

**Respect du nombre :** Il est important d'adhérer au nombre maximal que peut accueillir chaque local afin d'assurer la sécurité et le confort de toutes.

**L'intégrité des meubles :** Pour des raisons de sécurité, nous vous demandons de ne pas déplacer les meubles de leurs places assignées. Ceci est essentiel afin de prévenir des risques pour la sécurité et pour que les locaux demeurent en état de marche.

**Temps de l'évènement vs. temps de la réservation :** Le temps de l'évènement indique le moment où l'activité elle-même a lieu, tandis que le temps de réservation total inclut aussi la préparation et le nettoyage (pour le personnel). Veuillez quitter les lieux à la fin de du temps de votre évènement.

**Communications rapides :** Si vous avez des changements à apporter à l'heure et aux détails de votre évènement, veuillez contacter le département le plus rapidement possible au [internalevents@ssmu.ca](mailto:internalevents@ssmu.ca) et au [studentlifeoperations@ssmu.ca](mailto:studentlifeoperations@ssmu.ca), afin de faciliter toute coordination et assistance.

**Respect envers les gardes de l'immeuble :** Les gardes de l'immeuble jouent un rôle essentiel et maintiennent la propreté, l'organisation et la sécurité des espaces. Aucun manque de respect envers eux ne sera toléré.

**Assistance lors des réservations :** Si vous avez besoin d'aide, veuillez appeler le 514-617-0081.

**Questions et plaintes :** Pour toute question ou plainte au sujet des réservations, veuillez contacter la Directrice des opérations à la vie étudiante au [studentlifeoperations@ssmu.ca](mailto:studentlifeoperations@ssmu.ca).

Tout manque d'égard envers ces directives et les termes d'accord pour les réservations peut entraîner des sanctions. Nous vous remercions pour votre compréhension et pour votre collaboration. Aidez-nous à maintenir un environnement respectueux et sécuritaire.

Nous vous remercions pour votre engagement envers une communauté positive et collaborative.  
Évènements de l'AEUM